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 תודה מראש!!!

 למה הקב"ה לא מראה לעיני כולם מי באמת חשוב ויקר לו?? 

בחור צעיר ניגש אלי ושאל בכאב... מה אעשה... אני מאוד לוקח ללב את ההסתה והזלזול המחפיר שיש כעת נגד החרדים 
שלומדי התורה מחזיקים ושומרים על העולם... הרי "ראיתי עבדים רוכבים על סוסים ולומדי התורה... במקום להעריך ולהבין 

 ושרים הולכים כעבדים על הארץ..." החילונים בטוחים שהחרדים אשמים בכל הצרות ומפיצים מחלות... וזה מתסכל!!!

 לא רק שאני לא שומע הערכה על כבוד התורה ולומדיה... אלא בדיוק ההיפך!!! 

זאת אומרת:  "חרפה שברה לבי ואנושה."זה נורמלי... זה טבעי.. דוד המלך מתבטא:  ון... שתדע לך בחור יקר:אז דבר ראש
חרפה זה דבר ששובר את הלב גם אם אתה יודע בודאות שאתה צודק והשני טועה... עדיין לדוד המלך כואב ושובר והלב 

בר נכתב בגיליון זה שצריך להתייחס לחילוני כמו השכנה המסכנה... )למרות ששבוע שעשלי לא אמור להיות יותר חזק מדוד המלך... 
כנראה שזה טוב ומרגיע רק את מי שכבר נתן גט כריתות לתקשורת... הוא רק ניזון משמועות שיש חילונים שמקשקשים  אבל עדיין!!!!

שאון קמיך... כפי שהשבוע פעם אחת שמעתי בלגינא... כאן הוא יכול להתייחס אליהם כמו השכנה וישקוט לבו... אבל מי שכן מקשיב ל
קטע אחד קטן שנאמר ופתאום הרגשתי איך הכעס והעלבון בוער בי כאש... אז אחד מהשתים: או שנפסיק להיות מזוכיסטים ונפסיק 

     ן...(לשמוע לקול מחרף ומגדף הזה... או ש... שנמשיך לשמוע... אבל ברגע ששומעים זה בהחלט שובר את הלב... מה שנכון נכו

 אבל!!! אני רוצה לתת לך מפת דרכים כללית איפה אנחנו נמצאים... אולי זה יקל עליך...

---  

העולם כולו עוקב בשעשוע ובגיחוך אחר שוכני תיבה אלמונית שכבר קרוב לשנים עשר חודש שהם נעולים בתוכה...  ובכן:
בה מסתורית... מה כוונתם... מה הם המניעים שהביאו כתבנו לענייני חדשות יצא לסקר את התחושות של שוכני אותה תי

עד השבוע האחרון... תמיד כשניסיתי לדמיין מה היו התחושות  ובכן:אותם לתיבה ומה מונע מאיתם לצאת ממנה לחפשי... 
של נח ובניו כשהם היו בתיבה... אז מה שתמיד הבנתי בפשטות זה שהם הרגישו המאושרים עלי אדמות שהם קנו את 

מם... תחשוב: כולם נמחו... כולם מתו במבול... ואילו אנחנו היחידים שנצלנו ממוות ונשארנו בחיים... איזה זכות יש לנו...  עול
אם תשים לב לאורך כל הדרך משמע שבאי התיבה לא קלטו  אבל לא!!!! השבוע פתאום שמתי לב שזה בכלל לא היה כך!!!!

והההראיה: כתוב שכשנח יצא מהתיבה... הוא פתאום גילה את החורבן  ..יצאו מהתיבה.באמת את היקף האסון עד שהם 
הגדול... ואז הוא התחיל להצטער ולבכות ולשאול: רבש"ע למה החרבת את העולם? ואז הקב"ה נזף בו: למה נזכרת רק 

אז הוא באמת  עכשיו להצטער... למה לא התפללת קודם... )עיין זוהר חדש נח( משמע שרק לאחר שנח יצא מהתיבה... רק
  התשובה היא:התחיל לקלוט את מימדי החורבן הנורא... אם ככה: אז מה הוא חשב כשהוא כבר היה בתיבה??? 

 שהתחיל המבול!!! רגע  ל פ נ י נח ובניו נכנסו לתיבה רגע!!!! 

בבל על הזמן... אתה שהתחיל המבול הכל היה טוב... כולם היו מבסוטים... נרגילות.. היה צחוקים קטעים... ח לפניורגע 
 יש פה תיבה!!!!מפסיד...  ובדיוק אז!!!! בדיוק אז נח קורא לכל הצולי"ם האלו שמאמינים לדברי ה' ואומר להם... רבותי: 

והקב"ה מבקש להיכנס לקפסולה... ה' הולך להביא מבול לעולם וכולם הולכים למות... מי מוכן לעזוב את הכל בצד... לשים 
טובים שנראים ככה כלפי חוץ ולהיכנס לתיבה??  נו... מי מוכן להיכנס לכזו תיבה?? רק הצולי"ם האלו... בצד את כל החיים ה

שהיו מוכנים לוותר על הכל... מוכנים להתנתק מהרשת של ההפקרות וחיי הרווחה ובמקום זה להיכנס לאיזה תיבה צרה 
 ן הולך להיות כאן מבול!! ומחניקה... והם בכל זאת נכנסו!!!! כי הם האמינו בה' שאמר שאכ

ומה הם ראו??? הכל כשורה!!!! עולם כמנהגו נוהג... עסקים  ורגע לפני שהם נכנסו לתיבה הם העיפו מבט אחרון על העולם...
הרבה יותר מזה... מובא בחז"ל שבשבוע שלפני המבול הקב"ה הטעים אותם בתענוגים מיוחדים מעין  אבל לא רק!!!!כרגיל... 

. כלומר: דווקא אז!!! בשבוע האחרון... העולם החומרני הגיע לשיא פסגת הנהנתנות והחומרניות שלו... כל אלו עולם הבא.
שהשחיתו דרכם על הארץ... הרי דווקא בשבוע האחרון שלפני המבול הם פשוט חגגו על הבר... נהנו מכל רגע... היה שם כיף 

שהם ננעלו  רגע לפניתיבה... מה המחזה האחרון שהם ראו מול עיניהם חיים...   ו... ותחשוב שכל הצולי"ם האלו שנכנסו ל
הנים עד לב השמים... נ ישאו בתוף וכינור וישמחו לקול עוגב יכלו בטוב ימיהם וילדיהם ירקדון...בתוך התיבה????  הם ראו את כל החחחברה חוגגים... 

ו... וכעת לוותר  ז"ל שבהתחלה המים היו גשמי רצון אם יחזרו בהם()גם על זה כתוב בחגם כשהתחיל הגשם זה היה נראה פארק המים... 
 על הכל ולהיכנס לתיבה המחניקה הזו... 

ומה אתה חושב... היה שם מסיבת עיתונאים בכניסה לתיבה... צילמו אותם... צחקו עליהם... ירדו עליהם... עשו מהם קירקאס... 
יבה...  ושם ויפת הצולי"ם מתכווצים מעלבון... מושפלים מהזלזול... אבל נתנו להם דוחו"ת... שללו להם את הרישיון של הת

בכל זאת נכנסים לתיבה בראש מורכן... נאחזים חזק חזק באמונה שאם ה' אמר להיכנס לתיבה אז גם אם זה מחניק )ואולי 
 גם מדביק( ולא נוח אבל כך צריך לעשות וכך נעשה... 
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 הויכוחים העכורים והבלתי נגמרים שלנו סביב ה... ה"נושא" הזה.

אחד מהתסמינים והתופעות לוואי הצפויות של נגיף הקורונה זה הויכוחים הפנימיים שבינינו סביב הנושא... כן... לכל אחד 
דעת תורה והדרכה  שה' נתן בלבו!!! ו... ולנו לא נותר אלא להתווכח ולהוכיח עד כמה מאיתנו יש רב... ולכל רב יש את ה

הרב שלי צודק... או יותר נכון: עד כמה הרב שלך טועה ובגדול... ו... וככל שנוקפים הימים הויכוחים מתחדדים והאוירה 
יכול להתפתח... אז בא נעשה סדר: באמת מי שוב נהיית עכורה... והדברים כבר לאט לאט יוצאים מהקשרם ומי יודע לאן זה 

 צודק?? מתי נוכל לדעת במבחן התוצאה איזה הנהגה התנהלה הכי נכון ואיזה רב אמר את ההנהגה הכי יאותה???

מי שיודע קצת הסטוריה... גם לפני השואה היה חוסר ודאות מוחלט... אף אחד כמעט לא  אז שמעתי פעם משפט מזעזע... 
ה... היו כל מיני השערות והתפתחו וויכוחים פנימיים בקרב היהודים מה נכון לעשות ומה לא... היו כאלו ידע באמת מה קור

שטענו שאסור להתפתות לגרמנים ולעלות לרכבות... כי... כי לך תדע... יש שמועות שהם לוקחים להשמדה... והיו יהודים 
לרכבות.. מי שעולה לרכבות מציל את החיים שלו... מגיע שטענו בבירור וב"ידיעה" ברורה שכדאי כדאי... כדאי לעלות 

 למקום מבטחים ומקבל דרכון וכו'... בקיצור: ויכוח!!!! 
 נו... כעת!!! לאחר שמונים שנה... מה אתה אומר?? מי יצא צודק במבחן התוצאה??? 

גדול ואילו לאופטימי לא נותר אלא אז כמובן... מה עומד לנו על הלשון... ש... שנעבאך נעבאך... הפסימי יצא צודק ובגגג
 לכבוש פניו בקרקע ולדעת שהוא טעה בגדול... 

אז זהו שלא!!! אתה יודע מה קרה בסופו של דבר??? בסופו של דבר לאחר תקופה קצרה כככככולם!!! כולם יחד עלו 
איכשהו לאושויץ... זה דרך בסערה השמיימה ביחד במעלות קדושים וטהורים... גם האופטימי וגם הפסימי... שניהם הגיעו 

הרכבות... וזה במצעדים וזה לאחר מחנה עבודה... כל השטיבל הגיעו איכשהו לכבשנים ויחדו את השם המיוחד ונשמותיהם 
לא עלו בסערה השמיימה... )ה' יקום דמם וניקיתי דמם לא ניקיתי( ושם!!!!! שם בשמים מה התברר??? ש... שאף אחד 

 אלא מאי?? לא טעה...ואף אחד  צדק

 רבות מחשבות בלב איש ועצת ה' היא תקום!!!!
התברר שהההההכל בגזירת עליון... הכל זה אומר הההכל... שם בשמים כולם מבינים שזה בכלל לא נפקא מינה מי צדק ומי 

מחיר... והרנינו גוים עמו כי דם עבדיו יקום ונקם ישיב לצריו טעה... בסופו של דבר מה שהיה צריך לקרות היה קורה בכל 
 וכפר אדמתו עמו... 

זאת אומרת: גם בויכוחים שהוכרעו במבחן התוצאה... אוהו הוכרעו... כמו השואה בשעתה שמבחן התוצאה האיום והנורא 
יודעים איזה טעות מרה טעה אותו אופטימי שחשב שלו רשום בנהרות של דם על דפי ההיסטוריה.. גם כעת שכולנו 

שבאושויץ מפצחים גרעינים... וכמה שכולנו מהנהנים בראשנו איזה צודק וריאלי היה אותו חשדן וחששן שניסה לברוח 
ובתור יהודים מוטל עלינו להאמין  הרי סו"ס אנחנו יהודים...לנו המבחן תוצאה הזה ברור... -משם בכל מחיר... כמה ש

הכל בגזירת עליון!!! ---ן התוצאה הסופי סופי סופי סופי מחכה לכולנו שם בעולם האמת ושם למעשה מתברר ששמבח
כל אחד, לפי  -וחוץ מזה הכל תאטרון בובות... בשמים הדבר היחיד שמעניין ונבדק בשבע עיניים זה לגופו של עניין

 מה שצריך או לא!!!  הנתונים שהיו לו ולפי ההוראה הרוחנית שהוא קיבל האם הוא עשה
גם אנחנו נמצאים בתקופה של מבוכה בסדר גודל קיצוני שלא זכור... יש דעות  אז כמובן להבדיל אלף אלפי הבדלות...

קיצוניות לכל כיוון... והאופטימי עסוק בלהוכיח שהרב שלו יצא צודק במבחן התוצאה... והפסימי הוא עוד יותר גרוע... הוא 
מי צודק ומי לא  ושניהם טועים בגדול!!!מתים ומונשמים כדי להוכיח עד כמה שהרב שלו צודק...  עסוק בלספור עוד ועוד

אין פה שאלה מי צודק ומי לא כי מבחן התוצאה יהיה  המשכיל בעת ההיא ידום!!!!זה בכלל לא הנושא... כי על זה נאמר: 
א בגזירת עליון זה אתה!! האם עשית מה שצריך רק שם בשמים... ושם מתברר שהכל בגזירת עליון והדבר האחד ויחיד של

 לעשות או לא!!!
ושיהיה ברור: אם אני לפי הנתונים שלי... והרבנים שלי... אני צריך ללכת עם מסיכה!!! גם אם יתברר שכל הקורונה הזו 

ל שזלזלתי היתה שטות מתחילה ועד סוף... אני אקבל שכר שעשיתי מה שצריך ולבשתי מסיכה, ואני אתבע על כל זלזו
 בהנחיות של רבותי...

ובאותה מידה!!! גם אם יתברר במבחן התוצאה שהקורונה היא מגיפה נוראה... הרי כל מי שציית לרבותיו שהורו לו 
להתעלם מקיומה של המגיפה... ולהמשיך שגרת חיים והוא יקבל שכר על זה שהוא עשה מה שהוא היה צריך לעשות!!!! 

 על זה שהיו לו ימים שהוא הושפע מהפאניקה שלי וביטל תורה או תפילה... ולא זו בלבד... הוא יתבע 
אני יודע שאני מעצבן את ככככולם במשפטים האלו!! כי ממה נפשך... אני יורה לכל הכיוונים... אבל זו האמת ולא יעזור 

שיו שהמבוכה היא מבוך כלום!!! האמת היא שעושים מה שצריך!!! והרי אנחנו לא יודעים מה צריך לעשות... בפרט עכ
אמיתי שאין לו שום הכרעה וכאן!!! בדיוק כאן אבינו שבשמים הורה לנו לקבל הדרכה מזקני וחכמי העדה.. וברגע שהרב 
שלי מורה לי לנהוג בהנהגה מסוימת... אז זה מה שאני צריך לעשות!! ואם אני קבלתי הוראה אחת.. .ואתה קבלת הוראה 

דעות ה'"!! וה' יודע לעשות שלום במרומיו ולדאוג שאלו ואלו יהיו דברי אלוקים חיים... אני הפוכה... אז בשביל זה "קל 
לצערי לא יכול.. .אז אני צריך לשמוע בקול הרב שלי... אבל במקביל אני יודע שחבר שלי ששמע בקול רבו גם הוא עשה מה 

כמו תרתי דסתרי... אבל בנימה האישית צריך  שהוא צריך לעשות!! יתכן שלא בריא לנו להיפגש בתקופה שכזו... כי זה
לדעת שאם אני שומר על ההוראות זה ח"ו לא בגלל שביבי אמר... ולא בגלל שטראמפ לפני בחירות... אלא בגלל שהרבנים 
שלי אמרו!!! וממילא מאותו מקום שאני מקפיד כי הרבנים שלי אמרו... ככה הוא לא מקפיד כי הרבנים שלו הורו לו בדיוק 

 יפך... ועכשיו אני אגיד לך את המשפט הכי מעצבן:הה
את המשטרה אני מבין... אצלם יש ביבי!!! אצלם יש החלטות הועדה!! הכנסת!! הממשלה.. זה שהם רודפים אותי... אני 

מי???  יכול להבין אותם... כי מבחינתם ביבי קובע ותו לא... אבל אני הרי מבין שלא ביבי קובע... רק מי?? דעת תורה!!! של
של הרב שלי?? לאו דווקא!!! של כל אחד והרב שלו... כל עוד הקב"ה לא נגלה לרב שלי בעב הענן בעבור ישמע העם בדברי 
עמך וגם בך יאמינו לעולם... כל עוד שזה לא קרה )וח"ו לא יקרה( הרי כולנו מחויבים רק לרב אחד שנקרא משה רבינו... 

.. )עכ"פ בגלות שאין לנו סנהדרין( וכפי שאני מצווה לשמוע בקול מורי ורבי ככה ומכאן ואילך לכל אחד יש את הרב שלו.
 הוא מצווה לשמוע בקול רבו...

 וזה מבחן התוצאה היחיד! עשית מה שצריך או לא! חוץ מזה שום מבחן תוצאה לא סופי.

 ואין פה מה להבין!!! מי שלא מבין את זה לא מבין עוד הרבה דברים... ודו"ק...

 

ל וראשו בשמים... ו... ומי מגד
 בראש??

אני לא מצליח להבין את אנשי דור הפלגה... נכון... 
אתם פתאום לא מבינים אחד את השני... פתאום לכל 
אחד יש שפה אחרת משלו... נכון... זה בעיה... אבל גם 
בועידת האו"ם הבעיה הזו קיימת... ועם קצת מאמץ 

מחליטים על מצליחים להתגבר על הבעיה הזו... או ש
שפה אחת דומיננטית שתהיה משותפת לכולם 
כאנגלית וכדו'... או שמוצאים אנשים מתאימים 
שיודעים לתרגם שפות והם מתרגמים תוך כדי... 
בקיצור: הבעיה הזו מוכרת גם היום והיא ניתנת 
לפתרון!!! אז למה הם נפוצו לכל עבר... למה הם לא 

 ניסו להסתדר איכשהו?
התשובה היא: הוי... לא הבנת... הסיפור הוא הרבה 
יותר מורכב ממה שאתה חושב... תבין:  כל זמן שהיה 
שפה אחת ודברים אחרים!! אז יופי... הבה נבנה לנו 
מגדל וראשו בשמים... ואת מי נשים בראש?? את 
המישהו אחד הזה שכולנו נחליט גם בשפה אחת 

' בלל את ובדברים אחדים... דא עקא!! שברגע שה
שפתם לשבעים שפות... זה לא רק שיש פה שבעים 
שפות... אלא יש פה כבר שבעים אומות! יש פה 
שבעים קדקדים שונים! נו... תאר לעצמך שאנחנו נבנה 
מגדל וראשו בשמים... סו"ס נגיע לראש... נו... וכעת 

 תשאל השאלה: מי בראש???
 פה!!!! פה התחילו המכות!!! פה התחיל הבלגן... 

אתה חושב שהכאוס התחיל מזה שהם לא הבינו אחד 
את השפה של השני?? לא!! זו רק הבעיה הקטנה... 
עם זה איכשהו נסתדר... אבל כשזה הגיע למזרח... 
כשזה הגיע למגדל וראשו בשמים... ונשאלה השאלה: 
מי בראש?? שם התחילה ההסלמה... פה בלל ה' 

ל אחד שפתם!!! פה נהיה חוסר תיאום טוטאלי... כ
רוצה להיות בראש... ומזה נהיה חור בראש והם נפוצו 

 לכל עבר... 
והנה: עברו ארבעת אלפים שנה מאז.. ולאחר אלפיים 
שנה שעם ישראל גלו לאותם שבעים אומות... לאחר 
שהספקנו ללמוד את השפה שלהם... לאחר 
שהושפענו מהמנטליות שלהם... פתאום הקב"ה שוב 

ונפוצותנו כינס מירכתי ארץ... קירב אותנו מבין הגוים 
ושוב העמיד אותנו באותה סיטואציה... אנחנו פוגשים 
את עצמנו באותו שטיבלאך. אני הונגרי ואתה פולני 
והוא מרוקאי. ואנחנו שום מוצאים את עצמנו בחוסר 
תיאום... לא מבינים אחד את השפה של השנה... אנחנו 

היו רגע דור הפלגה  -נמצאים בדיוק באותו מקום שהם
לפני שהם נפרדו... וכעת הקב"ה מצפה מאיתנו 
שהפעם!!! אנחנו כן נצליח לבנות מגדל וראשו 
בשמים... שלמרות השפה והמנטליות השונה אנחנו כן 
נצליח להבין אחד את השני ולחיות באהבה ואחווה... 

הם רצו לבנות  פשוט מאוד: הם!!!!איך?? איך בדיוק??? 
להעמיד שם אחד  לנו שם!! מגדל וראשו בשמים ולעשות

שאתה רוצה מישהו משלנו בראש...??? כ מאיתנו...
כאן נתקענו במבוי סתום. אבל כעת שכולנו ממליכים 

ושמו אחד... ואנו מגיעים עם כל הניגודים  את ה' אחד
שבינינו ועם כל המנטליות של השבעים אומות שכל 
אחד הביא איתו... ולמרות זאת אנו מגיעים לבית 

ההונגרי  בפינה את הגוי הקטן ואנחנו מניחים הכנסת
והמרוקאי שהבאנו מאירופה... וכעת בבית הכנסת 
אנחנו רוצים לבנות מגדל וראשו בשמים...  ומי 

ה' בראשנו!!!!! אם ה' הוא  וה' בראשם!!!!בראש?? 
בראשנו... אז אנחנו בהחלט יכולים לבנות מגדל 
 לתפארה... מגדל שאמנם מורכב ובלול משבעים
שפות... משבעים נוסחים שונים בתפילה משלל 
העדות והמנטליות... אבל היות ובאנו כאן להמליך 
קדקוד אחד ומי בראש אחד ויחיד הלא הוא חי 
העולמים!!!! אז גם שבעים מנטליות שונות יכולים 
שפה אחת משותפת ודברים אחדים... כי אנחנו לא 

!!! באנו לעשות לנו שם... אלא לעשות לו יתברך שם
 להגדיל שמו הגדול הגבור והנורא שנקרא עלינו... 

 



 

  

המקורית... או האם אני הפירמה 
 חברת בת...??

מישהו שאל אותי: כידוע... מי שקצת מבין במכשירי 
חשמל וכדו' יודע שהכל תלוי בחברה ובפירמה... אם 
אתה קונה מפירמה טובה ואמינה... אתה מקבל 
מוצר איכותי וטוב... זה חומר טוב!!! הכל דופק... 
אתה יכול להיות רגוע... אבל כשאתה קונה מזגן או 

כשיר חשמל אחר מהפירמות הזולות האלו זה כל מ
פירמה לא שווה... והכל נראה בהתאם... כל פעם 
נשבר פה... מתקלקל פה... העסק חורק... אתה צריך 
כל הזמן לקרא לטכנאי... ואתה אף פעם לא גומר 

 עם זה... 

טען לי אותו אחד: אני בעצמי... לאיזה פירמה אני 
! ובורא עולם הוא שייך?? לפירמה של בורא עולם!!!!

הפירמה הכי טובה!!! אם ככה הייתי מצפה שהחומר 
שלי יהיה איכותי! חומר חזק! עמיד!! יציב!! לא 
מתקלף... לא חורק... לא כל הזמן צריך לקרא 

 לטכנאי...

ותכל'ס... שלעפצעך... כל חורף אני מצונן... וכל כמה 
זמן אני מבקר אצל רופא שיניים לטיפולים 

ן הלאה וכן הלאה... בקיצור: אם בורא משמרים... וכ
עולם הוא זה שברא אותי... אז למה הפירמה שלו 
היא יחסית חלשה?? למה העסק חורק מידי 
פעם...?? למה אני צריך כ"כ הרבה פעמים לגשת 

 הקופ"ח וכדו'??? -לטכנאי של הגוף

 אה... מה אתה אומר על השאלה הזו???

ס לגופו של עניין... חייבים אז דבר ראשון: לפני הכל!! לפני שנכנ
להסתייג ולומר: חס ושלום!!! אסור להמעיט בחסדי שמים!!! 
ומוכרחים לפני הכל  להבהיר... ידידי היקר: אם אתה היית 
מזגן... היית באמת צודק... מה בסה"כ רציתי... רציתי מזגן 
שיעבוד ולא אצטרך להזמין כל הזמן טכנאי... אז זהו!!! שאתה 

תה נזר הבריאה!! אתה המכונה הכי יוקרתית והכי לא מזגן... א
עדינה בכל הבריאה כולה... ששווה להחזיק צוות שלם של 
טכנאים ועובדי תחזוקה על בסיס קבע רק בשביל ללוות את 

נא לא -הפמליא שלך רק בשביל לוודא שהכל בסיידר... כך ש
י )בדיוק כמו שנשיא ארה"ב מוקף ברופאים וטכנאים ושומרלהשוות!!! 

 ראש לא בגלל שהוא כזה שבור ורצוץ אלא בגלל גודל החשיבות שלו...(
זה בשביל ההבהרה כדי לא להיות כפוי טובה ולא להמעיט 

  בחסדי ה' על כל נשימה ונשימה שלך כאדם וכיהודי...

באמת מה התשובה על  אבל כעת לגופו של עניין:
 השאלה הזו???

העולם הזה הוא פירמה של בורא עולם... אם באמת 
אז למה באופן כללי הפירמה הזו... כזו שברירית...?? 
למה כל דבר חורק??? למה בקיץ יותר מידי חם 
ובחורף יותר מידי קר?? למה יש דלקת גרון וריאות 
ואזניים וקורונה ושאר התמודדויות... הפירמה של 

חזקה  בורא עולם לכאורה היתה  אמורה להיות יותר
 יציבה ועמידה? והתשובה היא חדה ונוקבת:

אני אגלה לך סוד כמוס: אנחנו לא הפירמה 
  המקורית!!!!!

כי הפירמה המקורית של בורא עולם היתה עד דור 
 המבול!! 

אז!!! בדורות האלו העולם היה משוכלל לפי 
הפירמה המקורית שלו... בשעתו היה העולם יציב... 

עמיד... חי מאות מאות החומר של האדם היה חזק ו

שנים... כפי שאיוב מתאר באריכות )פרק כ"א(  
אבל!!!! דא עקא!! שדווקא אז כשהאדם הרגיש כ"כ 

ויאמרו לקל סור "חזק ויציב וכ"כ עמיד ואיתן... הרי 

י כי נעבדנו -מנו ודעת דרכיך לא חפצנו, מה שד

זה מה שקורה לאדם  ..."ומה נועיל כי נפגע בו

מרי יציב!!  הוא נהיה זחוח והוא שמרגיש לגמרי לג
שוכח את מקומו... הוא חושב שהוא האלוהים של 
עצמו ואין לו מינימום של רסן... הוא עושה מה 
שמתחשק לו... איוב שם מתאר את הרוע והשחיתות 
הבלתי נתפסת שאפיינה את אנשי דור המבול... 
שכזה רוע וחוסר מעצורים יכול להגיע רק מאדם שכל 

ם לו וממילא אין לו שום דבר שירתיע החיים חלקי
אותו... החוסן והכח והנשק הזה הביא את אנשי דור 
המבול להשחית את מעשיהם עד קצה הגבול עד 

לשחת כל  -שלא היה להם שום תקנה אלא מבול
זה מה שכתוב בתהילים: )בשר מפני רוע מעלליהם... 

א כי החליק אליו בעיניו למצ -"אין פחד אלוקים לנגד עיניו
עוונו לשנא... מי שיש לו חיים חלקים... הוא אדם חסר 
מעצורים... והקב"ה עושה לו את זה כדי למצא עוונו 

אגב: לא לחינם חז"ל אומרים:  ולהכרית אותו מארץ חיים...
שאסור להתגרות ברשע שהשעה משחקת לו... אתה יודע 
למה?? כי הוא החיה הכי מסוכנת!!!! כי אין לו שום 

ולדאבוננו הרב אתה יכול לפגוש כאלו אנשים  מעצורים...
גם בתוך מחננו... אנשים שיתכן ולא באשמתם הם 
טיפוסים קלילים באופי שלהם... שום דבר לא מפחיד 
אותם... לא קורונה ולא מחלות ולא יסורים... סוג אופי כזה 
קליל ששום דבר לא מצליח להפחיד אותו... וברגע 

א פשוט עלול להיות שמצטרף לזה חוסר יראת שמים הו
חיית טרף הכי אכזרית... הוא מסוגל להתעלל בך רגשית 
ושום דבר בעולם לא ירתיע... עד כמובן ש... ש"כל כלב בא 
היום שלו..." אבל עד שזה יקרה... הוא פשוט עלול להיות 
סדיסט ואכזר בלי שום מעצורים... וחז"ל מלמדים אותנו 

צריך  -הוא בעצמולהיזהר ממנו... ובעיקר!!!! הכי הכי 
להיזהר מעצמו!!! כלומר: מי שמזהה בעצמו את האופי 
הקליל והזחוח הזה הוא מוכרח להכניס בעצמו יראת 
שמים... כי אחרת הוא עלול להיות חיית טרף מהסוג של 

וכעת!!!! לאחר המבול...   דור המבול ואכמ"ל...(
כשהקב"ה זכר רחמיו ורצה שוב לחדש בטובו מעשה 

ז זהו!!! מכאן ואילך אין טעם להחזיר בראשית... א
את העולם לפירמה המקורית!!! הפירמה המקורית 
הוכחה כמזיקה!!!! כשהאדם מרגיש יותר מידי יציב 
זה מתנקם בו בראש ובראשונה... הוא מאבד את 
הכיוון.... לכן מכאן ואילך!!!! מאחרי המבול הקב"ה 
שינה את כל הפירמה של העולם לחלשה יותר... 

רית יותר... וזה הפשט ב"עוד כמה ימי הארץ שברי
זרע וקציר וקור וחום קיץ וחורף..." כל המושג של שש 
עונות השנה זה חולשה מתוזמנת שה' הביא לעולם 
כדי לשמור על העולם... שהפירמה תהיה קצת פחות 
איכותית ופחות זחוחה... אז ידידי היקר: נכון שבקיץ 

והגוף שלך קרעכץ  חם לך מידי ובחורף קר לך מידי...
פה קרעכץ שם... אבל אם זה לא היה כך... אז אמנם 
היית הרבה יותר חזק וחסון אבל היית מתמרד!!! 
היינו כולנו שוכחים את המקום שלנו ומאבדים את 
עולמנו... הקב"ה כבר לא מוכן להחזיק עולם של 
מושחתים שיהיה בהם רק נח אחד... הוא רוצה 

... הוא רוצה שכולנו נהיה שכולנו נהיה נוחים ורכים
שבריריים ונדע תמיד שיש לנו מה להפסיד... וכולי 

 האי ואולי!! בינינו לבין עצמנו... הלוואי ונבין את זה

עד כאן המהפך שהתחולל בעולם מלפני דור המבול 
 ולאחמ"כ...

--- 

אז זהו!!!! שבדיוק את אותו תהליך ואת אותו מהפך 
מה שקרה בדור  אנחנו עוברים בתקופה האחרונה: 

המבול... זה בדיוק מה שקרה איתנו בכל  שלפני
 העשרות שנים האחרונות שעד פרוץ הקורונה!!! 

אם נסתכל במבט רחב וכללי על כל התהליך שעובר 
על העולם במאה ויותר שנים בכלל ובשנים 
האחרונות בפרט... העולם הנאור שלנו עסוק כל 

זה הזמן בלתפוס את העסק לידיים חזק חזק! 
התחיל מהדמוקרטיה... והמשיך בטכנולוגיה 
המתקדמת שמצאה פתרון כמעט לכל בעיה 

 בחיים... 

יהודי קלאסי שחי באירופה לפני  אני רוצה שתבין:
מאה שנה... הוא תמיד לקח בחשבון שיכולים 
להופיע פה חבורת שודדים ולשדוד את כולנו 
ולהשאיר אותנו נקיים מנכסינו.. הוא גם ידע שאם 

לה תהיה עצירת גשמים... הוא עלול למצא את חלי
עצמו גווע מרעב וצמא למים... חוץ משריפה שיכולה 
לפקוד את העיר ולהשאיר את כולנו ללא קורת גג... 
הוא גם ידע שיכולה לפרוץ במלחמה ואז לוקחים 
את כולנו כשבויים... זאת אומרת: עד לפני מאה 

! כל שנה אף אחד לא הרגיש לגמרי יציב בעולם!!!
אחד ידע שיכול משהו לזעזע לו את האדמה מתחת 
הרגלים... ואז לאט לאט משהו התבסס בעולם... וזה 
היה תהליך שהתפתח אט אט... ואז הוא התחיל 
להתקדם בצעדים מהירים בהתאם לטכנולוגיה 
המתקדמת... לאט לאט הושגה כביכול שליטה על 

אתה יודע מי פוגש את כל הסיכונים האפשריים!! 
מי שבנה מוסד...  תופעה הזו באופן הכי מוחשי??ה

... אבל 4חידר וסמינר וכדו' והוא מחכה לטופס 
חכה!!! צריך מערכת אזעקות בשביל הביטוח... 
אח"כ צריך אישור ממכבי אש על הגלאי עשן... 
אח"כ צריך להגיע מישהו לבדוק את המבנה שהוא 

ם תקני מפני רעידות אדמה אפשריות... רגע... ומה ע
ממ"ד במידה ויש טילים??? ומה עם יציאת חירום 
במידה ו....?? אתה מבין? היום כל בנין שנבנה... 
הדלתות שלו לא יפתחו עד שלא יאבטחו אותו 
משרפות... מפריצות... מרעידות אדמה וצונאמי 

לך תדע אולי יתפרצו... אנחנו -ואולי גם הרי געש ש
לעלות צריכים לשלול את כל הסיכונים שרק אפשר 

על דל המחשבה ורק אז אפשר לדרוך בשערי 
זו גישה של   מה זה? מה פשר הגישה הזו??הבנין... 
אני רוצה לתפוס שליטה  ב כ ל   מ ח י ר ! ! !יציבות  

על כל המציאות... אני מוכרח לוודא שהכל 
בשליטה!!!! ולשלול כל התפתחות שחלילה עלולה 

וד לצאת משליטתי!!  ואתה מבין לבד שזה ע
דוגמאות חיוורות.. לא ניכנס כעת לרשימה ארוכה 
והבלתי נגמרת של בדיקות רפואיות פולשניות 
ומתישות שכל רופא משפחה רודף אחרי הפציינט 

)עוד הרבה לפני שילך וינבור בגוף שלו הלוך ושוב... 

כדי לשלול ולשלול ולדעת שהעסק  הקורונה..(
 פעם לכל שלי!!!בשליטה!!! בשליטה של מי?? 

מבוטח בקופ"ח היה אפשרות לשלם עוד קצת כסף 
ולהיות במושלם... היום איפה... יש עוד כמה וכמה 
כיסויים וביטוחים... יש ביטוח סיעודי... ביטוח 
שיא... ושלא תדע.. אתה מבוטח ומסודר מכל 
הכיוונים שרק תרצה.. והכל בשביל מה??? בשביל 
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לקבל תחושה שאנו תופסים את העולם חזק חזק 
תחשוב על זה... זו לא יברח לנו מהידיים... ש

  התפיסה היום!!!

די!!!! כנראה שהגענו לסוג של מיצוי... -וכנראה ש 
אנחנו כבר מחזיקים יותר מידי חזק ואנחנו יותר 

 מידי מרגישים שהעסק בשליטה...

ו... וכשמרגישים יותר מידי שהעסק בשליטה... מה 
 קורה אז???

בד רסן... ויאמרו באיזשהו מקום מתחילים לא
וכאן נכנסנו לקל סור מנו ודעת דרכיך לא חפצנו... 

תחושת היציבות הזו בשלב מסוים  לדור המבול!!!
הכניסה אותנו לשכרון חושים... אנחנו מרגישים 
יותר מידי חזקים... שולטים... וקדימה... כעת אני 
האלוהים של עצמי ואני יכול לעשות מה שעולה 

י לא ברשת... אבל כשאתה על רוחי... ב"ה שאנ
שומע לפעמים את ההפקרות שיש שם... את 
התחושה שאתה יכול לעשות מה שאתה רוצה 
ולהכות רעך בסתר... הפקרות מסוג שכזה יכולה 
להגיע רק ממי שמרגיש כ"כ בטוח שאף אחד לא 

 יעצור אותו בצידי הדרך ולא יחכה לו בסיבוב...

--- 

יע ולפתע הוא אז זהו!!! שיום אחד בורא עולם הג
דפק דפיקה חזקה על השלחן!!! סטופ!!! אני 

 הבוס!! ותפסיקו לחשוב שהעסק בשליטה...

סו"ס הקב"ה נשבע שהוא יותר לא יביא מבול 
לעולם... במילים אחרות: הקב"ה נשבע שהוא 
יעצור ויבלום את ההפקרות רגע לפני שהיא תחצה 
את הקוים האדומים. וה' דופק כעת על השלחן 

לנו: רבותי!! תרגעו!! תפסיקו להיות ואומר 
זחוחים... תפסיקו לחשוב שאתם יכולים לסדר 
לעצמכם את החיים... תפסיקו לחשוב שהעסק 
בשליטה )שלכם( כי הוא לא!! לא בשליטה!! 
המפתחות בידיים שלי!!! ואני אקבע את הסדר 
יום. הקורונה בבת אחת זיעזעה את כל היציבות 

תי!!! תפסיקו לחשוב שהתרגלנו אליה... זהו רבו
שאם יש לכם גלאי עשן וביטוח בריאות משלים 
אז אתם מסודרים... תפסיקו לחשוב שאם יש 
לכם נציגים בכנסת או עסקני רפואה אז הכל 
בשליטה.. תפסיקו לדמיין שאם יש ממסד 

כבר נוסע יפה קהילתי ומוסדות מסודרים אז הכל 
 בפס יצור והכל בשליטה...

--- 

לקבל את התפיסה החדשה ואנחנו מתקשים 
הזו... אנחנו מאוד מתקשים לשחרר אחיזה... 
בשארית כוחנו אנחנו נאחזים חזק חזק ותופסים 
את המושכות וצועקים בקול עייף וניחר: העסק 
עדיין בשליטה.. אתה יודע איפה אני רואה את זה 
בצורה הכי מגוחכת?? אחד מהמשפטים שהכי 

ר שיש צורמים )עכ"פ לטעמי( יש משפט מוכ
נוהגים להזהיר בו בימים אלו: מי יודע איזה 

יש לקורונה!!! המילים האלו  השלכות ארוכות טווח
זה מילים שמשגעות  השפעות ארוכות טווח!!!

אותי... אתה קולט??? הבן אדם כבר הסתכל 
קדימה ובחן את כל מה שהולך לקרות איתו לטווח 
ארוך... הוא כבר רואה את כל האופק הארוך 

.. והפינה היחידה שעדיין נותרה לו זה טווח.

הקורונה... זה הדבר היחיד שהוא לא יודע מה 
ההשפעה הארוכת טווח שלה... אתה קולט??  הוא 
כבר שלל את הכל!!! יש לו כבר תוצאות של בדיקות 

)כלומר: הוא דם מוכנות מראש לעשרים שנה הקרובות... 

א חלילה יצטרך כבר ערוך לצינתור האפשרי ולרשימת הכדורים שהו

וההשפעה ארוכת טווח היחידה שהוא  ליטול אותם..(
 עדיין לא סגר את הפינה איך מטפלים בה זה הקורונה. 

היציבות הזו  עכשיו אתה מבין על מה אני מדבר???
שאנחנו בכח רוצים לתפוס את החיים חזק חזק 
בידיים!!! בדיוק את זה ה' רוצה שנשחרר אחיזה... 
ותתנו לי... הההלו... תרגעו... תשחררו אחיזה... אני 
עשיתי... אני אשא... אני אסבול ואמלט... אני עשיתי 
קורונה... ואני גם אקח אותה כשאני רוצה... תנו לי 

 לנהל את הלו"ז של העולם... 

--- 

הכל מסודר...  !זה בדיוק מה שקרה גם בדור הפלגה!!
סו"ס העולם מתנהל כמו שצריך... הצלחנו לשקם את 
העולם לאחר המבול... איש תחת גפנו ותחת תאנתו... 
ויהי כל הארץ שפה אחת ודברים אחדים... כולם 
מרוצים... אף אחד לא חולה... אין פרץ ואין יוצאת ואין 

אבל!!! עדיין יש איזה משהו שמטריד את צווחה... 
אנחנו זוכרים שפעם היה איזה מבול... שזה  מנוחתנו...

מצביע על איזה חור באוזון... או על איזה חוסר יציבות 
בעמודים שעליהם עומד הרקיע... אולי יש סדקים 
באיטום של התקרה של העולם... אולי הגיע הזמן 
לעשות איזה שיפוץ ברקיע... משהו כמו זיפות או 

זו  ם ואומר להם:אה... צוחק עליהם בורא עוליריעות... 
הבעיה היחידה שנשארה לכם??? ברגע שתסדרו את 
זה... אז זהו... כעת כבר הכל בשליטה ואפשר להיות 

 רגועים... ?? 

רגע... ומה יקרה אם תגמרו לזפת את התיקרה של 
העולם ופתאום תתגלה בעיה חדשה מזוית שלא 

חלמתם עליה... בעיה ששמה תקשורת בין אישית!!!!  
יהיה מבול חלילה... לא משהו מסובך לא!!! לא 

בשמים... לא צריך לעלות לגג של העולם... לא צריך 
לבנות מגדלים... רק בעיות של חוסר תקשורת ואי 
הבנה... שלא יבין איש שפת רעהו...  עם זה אתם כן 
תסתדרו?? וזה בדיוק מה שקרה!!! הם כבר התחילו 

ספר את השיפוצים... וכבר התחילו לראות ירידה במ
המאומתים... כבר הצליחו לנצח במאבק נגד הדליפה 

של  4של הרקיע.. נו... כעת אפשר לקבל סופית טופס 
העולם...??  פתאום נפל עליהם תיק חדש לגמרי שהם 
לא חלמו עליו!!! בעיות פנים חברתיות... בעיות שלום 
בית... זה מדבר אידיש... וזה עונה לו במרוקאית... ויפץ 

ויחדלו!!! ויחדלו לבנות העיר!! הם ה' אותם משם 
חדלו לדמיין שהם הולכים לגמור לסדר את הבעיה 
האחרונה של העולם... כי צצה להם בעיה חדשה 
מכיוון אחר לגמרי שהם לא חלמו עליה... הם קלטו 
שיש בורא עולם שרק הוא בחכמה פותח שערים 

 ובתבונה משנה עיתים ומחליף את הזמנים... 

--- 

בפרשת נח!!! פרשת נח עדיין לא מדברת נמצאים אנו 
על יהודי!! עדיין לא הגענו לעולם הידידות ועבודת ה' 

אנחנו בשלב אחד לפני הצרופה של אברהם אוהבי... 
אין מה לעשות... צריך להתאזר בסבלנות.. אם ה'  זה!!!

הגיע... אז המתין עשרים דורות עד שאברהם אבינו 
לנו מותר להתאזר בסבלנות במשך שתי פרשיות... 
וכעת בפרשת נח אנחנו עדיין מדברים על המינימום 

הבסיסי ביותר שנדרש מבן נח!! להבין שיש בורא 
עולם שהוא מנהיג את העולם ולא אתה!!!! זה עוד 

 לפני יהודי!!! 

זה דברים מינימליים שאתה מבין לבד שלא רק בן 
ן... אלא גם יהודי!!!! ובראש ובראשונה נח צריך להבי

 יהודי!! זו נקודת הפתיחה של יהודי... 

על אותו משקל בייחס לנגיף הקורונה... גם אם  
אנחנו מדברים כמו יהודים ואנחנו מבינים שנגיף 
הקורונה בא לעורר אותנו להתחזק בעבודת ה' 
ולהתחזק בזריזות באהבת ה' כאברהם אבינו... 

יל זה יש לנו גם פרשת נח להזכיר בשב אבל חכה!!!
לנו שיתכן שיש דברים עוד יותר בסיסיים 
ומינימליים שאולי שם איבדנו את הכיוון... להבין 
שיש בורא עולם שצריך לכבד אותו שהוא ישלוט 
על העולם ובעיקר עלינו!!!! ולא להיות עסוקים כל 

 הזמן לשלול ולהרגיע ולתפוס שליטה על העולם... 

--- 

ו שנורא לחוצים מנגיף הקורונה... ו... ולך לכל אל
תדע איזה השלכות ארוכות טווח יש לזה... די!! 

 תרגע!! תפסיק!! רגע... מה עם המבול??

אתה לא מפחד שפתאום עמודי השמים יתרופפו 
ופתאום יהיה כאן מבול...?? אתה יודע איזה 

 היו למבול?? שלא תדע... השלכות ארוכות טווח

ה' רוצה להשאיר משהו אצלו!!!  אז זהו שתרגע!!!
תן לו... תכבד אותו... תבין שה' רוצה שנפחד 

 ממנו!!! כן... ואלוקים עשה שיראו מלפניו... 

למה? מה העניין של ה' שנפחד ממנו?? מה אבא 
שבשמים מרויח מזה שהילדים שלו מפחדים 

התשובה היא: זה לטובתנו!!! הפחד שלנו  ממנו...??
זן אותנו!! לא נותן לנו לאבד מה' שומר עלינו!! מא

טוב לנו לתת לאבא  זה בריא לנו!!!את הכיוון... 
שבשמים את מושכות השליטה ולהשאיר אצלו 

טוב  כמה מפתחות שאנחנו מוכרחים את עזרתו...
אחרת  לנו שאנחנו צריכים לשמור איתו קשר עין!!!

אנחנו נראה כמו נוער מתבגר וחצוף ש... שכל מי 
כבר מבין שהמפסיד והמסכן שיום אחד התבגר 

הגדול ביותר זה אותו נער זחוח שחש מעצמו 
וחושב שהוא יודע הכל.. והוא עוד יחזור לכאן על 

כמובן, מי שעבר את -)ארבע... את זה כולנו מבינים!!! 

ניתן לאבינו שבשמים את המושכות  הגיל הזה(
ובמקום לפחד מהקורונה נפחד ממנו!! ובעזה"ש 

תרמוס כפיר ותנין... כן...  על שחל ופתן תדרוך
לפעמים הקב"ה מזמין שדווקא יהיה נחש וכפיר 
ותנין על הדרך... יהיו חששות... יהיו דברים לוטים 
בערפל... ואל דאגה!!! כי בי חשק ואפלטהו.. את 
הנחש והפתן הזה ה' הזמין בשביל להפגיש אותנו 

הזה ש"אשגבהו כי ידע שמי יקראני עם החיבוק 
 נוכי בצרה, אחלצהו ואכבדהו"ואענהו עמו א
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   בלילה!!!  3וש לרגל התחלת הזמן יערך הערב בביהמ"ד בשעה הקיד

לחיים לקראת קביעת שיעור בבית המדרש... כן... השבוע מתחיל זמן חורף בבית -שמחה בכפר שלנו... הלילה יערך מעמד ה
גש!!! כל שנה בליווי תזמורת... כולם מוזמנים!!! כן... זה בהחלט מר בלילה 3בשעה המדרש של הכפר... הקידוש יתקיים 

החורף הגיע ואיתו הגיעו הלילות  תבין:מחדש יש חשש האם יהיה תקציב לפתוח את בית המדרש לקראת זמן חורף... 
הארוכים... הלילות המתוקים האלו ש... שכולם הולכים לישון בתחילת הלילה וקמים בחצות... ואז יש לך שש שעות של איכות 

צריך כמויות אדירות  תקציב בלתי נדלה!!!פעל את בית המדרש בימות החורף צריך שבשביל לת דא עקא!!!בעסק התורה... 
של שמן למאור... גם בשביל להאיר את הבית מדרש... וגם כדי להאיר את המבואות והשבילים של הכפר כולו... אחרת!!! אם 

מ"ד כבר מואר... אם הרחובות יהיו לא יהיה אור אז רק הצורבים שיודעים לגרוס הכל בע"פ יוכלו להגיע.. וגם אחרי שהבי
)אנחנו אפילו לא קולטים מה זה חושך גגגמור ברחוב... נדמה לך שאתה יודע... אבל אתה לא חשוכים לגמרי לגמרי... אז זה מאוד לא נעים... 

דרך החלון מתחיל מהחושך מצרים הזה באמת קולט... חושך גמור זה אומר שאתה לא רואה ככככלום!!! כל הסיפורים של הגנבים שנכנסו בארובה ונכנסו 
 ומה...(שהיום אנחנו לא מכירים אותו... ממילא בית מדרש לא מואר ורחוב חשוך זה כמעט כמו ישיבת בין הזמנים בלי מילגה... סליחה על הדוגמא העג

מלך לקח את כל תקציב הבטחון )שתבין: חזקיהו ה ותכל'ס להאיר כל לילה את הבית מדרש ואת כל המבואות האפלים זה תקציב גדול!!!!

ותכל'ס... כל שנה יש ניסים!!! והשנה גם קרה נס ועל   והיקצה אותו לשמן לבית המדרש... עכ"פ במדינת ישראל הבטחון הוא התקציב הכי שמן(
 בלילה לחגיגה הגדולה.  3זה החגיגה הגדולה... ולכן כולם מוזמנים בשעה 

 ל הרגלים... כולם שמחים לרגל תחילת עסק התורה בחורף!!!חכה חכה... בשעה שלוש בלילה כל הכפר ע
 ובכן: בקצרה:דא עקא!!! שהחגיגה הזו קצת מהולה במרירות... זה קצת על חשבון מישהו שעדיין טיפה עצוב... מה קרה??    

ת המסיקה ודריכת הבד יש יהודי יקר בכפר שלנו... קוראים לו ר' מרדכי... יש לו כמה פרדסים של עצי זית בגליל... וכעת עונ
)סוג של בור מיוחד לזיתים שנמצא בשדה... ומרכזים בתוכו את כל בעיצומה... הוא כבר סיים למסוק את כל הזיתים... והניח אותם במעטן.. 

הזיתים  וכעת!! ברגע שאחרון הזיתים ואז הזיתים עוברים תהליך שהם נפתחים שם מאליהם וזב מהם השמן והם מתבשלים במיץ של עצמם...(
)זה קולא נכנס למעטן... כעת זה נקרא גמר מלאכה לעניין הכשר!!! שמכאן ואילך הזיתים מוכשרים לקבל טומאה מדרבנן... 

כעת ר' מרדכי חזר לבית המדרש עם ידיים  בייחס לענבים שהם מוכשרים מרגע הבצירה ואילו בזיתים שמאי הקל להלל ולא גזר על המסיקה(
)לא... לא בידוד של לתת לזיתים את הזמן שלהם עד שיזוב מהם המוחל... ואז נתחיל את תהליך הבידוד!!! משומנות... כעת צריך 

 קורונה... אלא דריכת זיתים... שנקראת בד!! והדורכים נקראים בדדים...(
מגלה שם משהו  ויהי היום!!! ר' מרדכי מגיע לראות את מצב הזיתים... האם כבר זב המוחל... האם העסק מתקדם... ואז הוא

חשוד... הוא מצא שברי ביצה... אוי אוי... מהר מאוד התברר שיש פה גוזל מת... וכעת נכנסנו לבלגן שלם... סוגייה שלימה של 
"גוזל שנפל לבור..." האם הוא מטמא או דבעינן מחשבה... ור' מרדכי הוא מתלמידיו המובהקים של ר' יוחנן בן נורי ו... 

וגיה הזו במסכת נדה שבשבילה לבד צריך לילה חורפי שלם של עמל התורה... תכל'ס... ר' מרדכי החויר ובקיצור: לא נכנס לס
כסיד: המעטן נטמא!!! והתרומה כבר לא תיעשה בטהרה... דמעות זלגו מעיניו של ר' מרדכי... על כזו פשלה הוא לא חשב... 

נתים לא פספס שום דקדוק הלכה בהפרשת תרו"מ... הוא עד כה הוא כ"כ מקפיד על הלכות תרומות ומעשרות... הוא כבר ש
ולא בערתי כבר קיווה שבעוד שנה וחצי הוא יוכל לבא לבית המקדש בשמחה ולומר וידוי מעשר: "לא אכלתי באוני ממנו 

ורף והנה!!! כעת מתברר שהפסדתי את המירוץ.. הפסדתי את הוידוי מעשר... אני כבר לא אוכל להכריז באופן ג ממנו בטמא"
 "לא בערתי ממנו בטמא", זהו!!! הפעם התרומה תיעשה ותופרש בטומאה..  

ביום הראשון ר' מרדכי היה מאוד נסער... הוא היה מדוכדך מאוד על שהוא נכשל בעשה דמשמרת תרומותי... ועל זה שהוא 
ע... והתחיל לחשוב עם הפנים הפסיד את המצווה כתיקונה להפריש תרומה בטהרה... אבל אחרי יום יומיים הוא לאט לאט נרג

היה לי נס שיום לפני כן הפרשתי את הביכורים של השמן.. כלומר:  דבר ראשון: צריך לראות את הדברים הטובים!!!קדימה... 
לכה"פ הביכורים של השמן לא נטמאו... וזה בהחלט נס הצלה!!! אבל הלאה... מה הלאה... מה עושים עם התרומה הטמאה 

 הזו??? 
ר' יוחנן כהנא!!! הוא הכתובת!! המקים של בית המדרש!!! מי לא מכיר  ע הבזיק במוחו של ר' מרדכי רעיון מדהים...ואז לפת

את ר' יוחנן של הכפר שלנו... כידוע: יש בכל כפר שני אנשים... יש אחד שהתפקיד שלו להיות ממושיבי בית מדרש... דהיינו 
ג שיהיה מצב בבית מדרש... ואילו יש אחד שהתפקיד שלו לסגור את הבית התפקיד שלו לאסוף את כולם לבית המדרש ולדאו

ור' יוחנן הכהן הוא ה"מושיב" של בית המדרש  )אם זה לסעודות... אם זה אחראי קורונה וכדו'(מדרש כשצריך ולהוציא את האנשים... 
להדביק את כל הכפר באהבת תורה  הראשי של הכפר שלנו... הוא דואג כל הזמן שיהיה ממצב בבית המדרש... והוא הצליח

שלו... והוא כבר חודש ימים מוטרד ושובר את הראש ומנסה לעשות "שנור" כדי להשיג כמה שיותר שמן למאור לעונת החורף 
המתקרבת... ובימים האחרונים אני רואה שהוא מוטרד מזה... וגם בזה הוא הצליח להדביק את יושבי הכפר וכולם עגמומיים 

ן עדיין תקציב לשמן למאור לשטייגן של הסדר א' הלילי בבית המדרש...   ויש לי כזו אהבה לאישיות שלו שלעת עתה אי
אני לוקח את כככככל התרומה הטמאה!!!! ואת כככולה אני נותן לר' יוחנן  ר' מרדכי החליט:ובעיקר לתורה שהוא כ"כ אוהב... 

אבל הוא יכול להשתמש בה להסקה או למאור... ואיך שאני מכיר את הכהן... כידוע: תרומה טמאה אסור לכהן לאכול אותה... 
ר' יוחנן הכהן... הוא יקח את כככל התרומה טמאה ויעשה ממנה שמן למאור בבית המדרש... הוא כמובן יבא ליהנות מהאור... 

מן שריפה בבתי אבל על הדרך כולם יוכלו גם להנות מזה... כמו שמבואר במשנה האחרונה במסכת תרומות: מדליקין ש
 כנסיות ובבתי מדרשות ובמבואות האפלים ברשות כהן... העיקר שגם הכהן נהנה מהם... 

ליהודים היתה אורה... בהשגחה פרטית הושג שמן למאור בשפע לחודשיים  חגיגה בכפר!!! כולם על הרגלים... שמעתם???
המבורכת... על ההרבצת תורה שתהיה בזכות זה... כעת הקרובים... כולם נוהרים לביתו של ר' מרדכי להודות לו על ההחלטה 

ברור לר' מרדכי ש"לטובתי נשברה רגל פרתי..." מי יודע אם הגוזל הזה שנפל לבור לא קרה בהשגחה פרטית ולו בשביל 
אמר לדוד טוב לי יום אחד  )אמנם לנו אין רשות ליזום כאלו דברים... אבל לקב"ה מותר... סו"ס הקב"ה כברשיהיה שמן למאור ללומדי ביהמ"ד... 

אבל היות וסו"ס השמחה קצת  שאתה עסוק בתורה כשידיך מלוכלכות בהלכות איסור והיתר מאלף עולות שעתיד שלמה בנך להקריב לפני בטהרה...(
הפסיד... אשר על כן: לומדי בית המדרש החליטו להפתיע את ר' מרדכי והודיעו מהולה בצער על ה"וידוי מעשר" שר' מרדכי 

לו חגיגית: השנה כולנו!!! כל הלומדים עולים איתך יחד לבית המקדש להקריב לכה"פ את ביכורי השמן שלא נטמאו!!! ר' 
בורה שיעלו איתנו געציל הרפתן התלהב מהרעיון והוא מיד היקצה מעשר בהמה מיוחד להקריב שלמים לכל בני הח

מוזמן לעלות יחד עם כולנו בגיל  מי שישתתף בעסק התורה בלילות של חודש חשוון... לירושלים... מודעה נתלתה בבית המדרש:
ורנן לבית המקדש להקריב מנחת ביכורי שמן... הביכורים למקדש!!! ואילו התרומה תלך לתורה!!!! ואנו נשאר מוקפים בעבודת ה'... אשרי 

 כה לו אשרי העם שה' אלוקיו...העם שכ
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 בקרוב ממש

 פסוק בזמנו!!!!
קיי"ל: כל האומר פסוק בזמנו מביא גאולה לעולם... 
ויש כ"כ הרבה פסוקים בימים אלו שזה בדיוק הזמן 
שלהם... אין לך מושג כמה... אולי צריך יום אחד 

 לפתוח מדור כזה בעלון... מדור פסוק בזמנו.
--- 

שהכי מתאים )עכ"פ לטעמי( עכ"פ הפרק תהילים 
לתקופה הזה שכולנו עייפים מכל הסגרים 

למנצח על שושן והשביתות... פרק ס' בתהילים:  

עדות מכתם לדוד ללמד... אלוקים זנחתנו פרצתנו, 

רבש"ע: למרות שעד כה נתת לנו  , אנפת תשובב לנו
תחושה כאילו זנחתנו ופרצתנו, למרות שעד כה 

ת!! אנא ממך: תשובב אנפ -העמדת פנים של כעס
הרעשת ארץ לנו... ממשיך דוד המלך ומתאר: 

פרקת אותה ושברת... כל המסגרות  -פצמתה
רפה  -מפורקות... כל התלמידים מפוזרים... אנא

תאחה את הסדקים שנבקעו שבריה כי מטה
הראית במסגרת שכ"כ צריכה כבר לחזור לעצמה... 

חזות ראית לנו עמך קשה השקיתנו יין תרעלה"
קשה... מכל הכיוונים סגרים ופצימות ואטימת 
כניסות... השקיתנו את התרעלה... הערים 
החרדיות!!! דווקא הערים החרדיות מלאות 
בתרעלה הזו של הנגיף... לכה"פ זה הרושם שנוצר... 

 וכאן מתעוררת התחינה והבקשה:

 נתת ליראיך נס להתנוסס מפני קושט סלה!!!

לדבר ה'...  תן להם נס  אנא ה'... יראיך החרדים
להתנוסס!! אם עד עכשיו כולם הרימו עלינו דגל 
אדום בוהק שמנוסס עלינו... כעת תן לראיך נס 
להתנוסס שכולם יראו ששמך עלינו נקרא ואתה 

למען יחלצון איתנו... דוד המלך מסיים בפסוק: 

כל זה תעשה ידידך הושיעה ימינך וענני!!!
 ולו בשביל מי?? -רבש"ע

יחלצון ידידך!! יכול להיות שבעיר החרדית הזו  למען
יש כל מיני אנשים לא ראוים... שבגללם זה קורה... 
בגלל כל מיני מחדלים רוחניים וכדו'... אבל יש שם 
כמה ידידך... יש שם כמה בני תורה ועובדי ה' 
אמיתיים שהם גם סובלים מזה... הם תקועים בבית 

שהם לא יכולים עם ילדים בלי מסגרת... הם סובלים 
לחזור לשגרת עסק התורה כפי שרצונך הטוב 

 למענם!!! למען יחלצון ידידך!!עמהם... אז אנא: 
 הושיעה ימינך וענני... -בשבילם

ודרך אגב: כאן המקום לומר שההזכרה "רצה 
והחליצנו" שכולנו מזכירים בשבת בברכת המזון 
נלקח מהפסוק הזה... למען יחלצון ידידך... כלומר: 

רונית בשבת קודש אסור לבקש בקשות עק
פרטיות... אסור להתפלל "שלא תהיה צרה ויגון 
ואנחה ביום מנוחתנו" אבל!!! אם זה למען יחלצון 
ידידך... אם זה בשביל אותם עובדי ה' מרוממים 

)כן... זה האברך שגרים בבנין שלי או בשכונה... 
הזה... שאף אחד לא "שם" עליו והוא כבר כמה 

אם זה בשבילו... אז   א מקבל מילגה(חודשים ל
הקב"ה כן מרשה להתפלל בשבת... אנחנו תופסים 
עליו טרמפ... וכבר מבקשים על כולנו בשבת קודש 
רצה והחליצנו... את ידידך ועל הדרך גם אותנו.. והוא 
הדין כאן: רבש"ע: יש כמה אברכים ועובדי ה' בני 
עליה שרוצים כבר ללמוד תורה ולהתפלל יותר 

ישוב הדעת!!! ויש להם קושי ועיכובים בגלל כל ב
הסגרים והבידודים האלו... ולהם זה לא מגיע... אז 

-אנא... תן ליראיך נס להתנוסס... למען יחלצון ידידך
גם אותי...  -הושיעה ימינך וענני -

אף אחד ושוא תשועת אדם!!! -הבה לנו עזרת מצר
 לא יכול להושיענו מיין תרעלה... כל החכמים
בעיניהם.. מהם לא תצמח הישועה רק מי? 

 באלוקים נעשה חיל והוא יבוס צרינו... 



“ 

 

 : למה ה' לא מגלה לנו במבחן...??1המשך מעמוד 
וזהו!!! הדלת ננעלה מבפנים... ומכאן ואילך הם איבדו קשר עין עם העולם!!!! אין קליטה... אין 

ניסה לשלוח הודעות או סלפי בצא'ט אבל רשת... אין שום מידע מה קורה מבחוץ... חם דווקא 
משום מה הוא לא קיבל משוב מחברי הקבוצה... הוא היה בטוח שהם מסננים אותו... ולך תדע 
איזה קטעים אני מפסיד... וככה במשך שנים עשר חודש נח ובניו לא יודעים כלום!! אין להם 

... דבר אחד הם יודעים: שום קשר עם העולם החיצון... הם לא יודעים מה קרה ומה לא קרה
שכאן!!!! בתוך התיבה... צפוף... מחניק... יש פה עבודה תובענית וקדחתנית נון סטופ... אין פה 
רגע אחד שאפשר לשבת רגל על רגל... ואילו מבחוץ!!!! חברים שלנו ממשיכים לכייף... לרקוד 

שנים עשר חודש  לפי הצלילים... זהו!! זה המחזה האחרון שנצרב בזכרונם.. ואכן במשך
יושבים להם הצולי"ם הבודדים בתוך קפסולה סגורה ומרגישים חנוקים!!! ואני רוצה רגע 
לעצור כאן ולשאול אותך בחור יקר...  בחור יקר: תנסה לדמיין מה עבר עליהם... הרי לך קל 
להיכנס לראש שלהם... גם אתה בתקופה האחרונה היית בקפסולה חודש או חודשיים... אז 

ה לחשוב מה עבר על נח ובניו במשך שנים עשר חודש שהם כלואים וצפופים בתוך תנס
קמפוס של שלוש מאות מטר מרובעים!!!!! עם בהמות וזבל... בו בזמן שמצידם הם בטוחים 

ואז!!!!! יום אחד פותחים את התיבה... ומה שמבחוץ יש שגרת חיים וכולם נהנים מהחיים... 
 נשאר כלום!!! כולם נמחו!!!! הכל נמחק!!! שאין כלום!!!! לא  מגלים???

אתה קולט איזה מהפכה בראש??? עד הרגע הייתי בטוח שאני צו"ל... ופתאום אני מגלה 
שאני לא צו"ל... אלא אני הוא היחיד שנשארתי!!!! הצחוק המתגלגל של חברים שלי 

ונשאר בשבילו  הצו"ל הזה שחשב שהוא עשה טובה לרבש"ענדם... נמחה... נצלל... נמחק... 
 בתוך תיבה חנוקה... מתברר שהיא היתה קרש ההצלה היחיד שממנו נבנה העולם.

)שלמה המלך אומר: כי בקול הסירים תחת הסיר כן שחוק הכסיל... כלומר: אם הכסיל מתגלגל מצחוק עליך 
א צוחק... אבל הוא שאתה עושה את רצון ה'... תחשוב שקול הצחוק שלו הוא שמן מטוגן שנשרף בסיר... כן... הו

לא קולט שהוא כעת על האש מטגן לך ספינגי'ם... כשהוא יגמור להישרף... אז תוכל לאכול את הספיניג'ים 
  שהתבשלו עליו... ודו"ק היטב...(

לכאורה מה שאמרתי כעת... זה... זה לא נשמע הגיוני... מה... נח לא ידע שיש מבול...??? ---
מה... הוא לא באמת קלט שהולך להיות מבול? הרי הקב"ה אמר לו בפירוש שיהיה 
מבול?? והוא הרי בנה תיבה והוא נכנס בתוכה... אז מה... כל זה הוא עשה רק מהשפה 

 מה התשובה?? הוא ידע!!! ברור שהוא ידע!!!!ולחוץ?? לא הגיוני?? 
 י שואל אותך: אבל הוא ידע כמו שאנחנו יודעים...     סליחה... אנ

האם יום אחד המשיח יגיע??? האם יום אחד הקב"ה ימטיר על רשעים פחים אש 
וגפרית?? האם יום אחד יתברר שכל מי שהיה מנותק מהרשת הוא צדיק והוא יקבל עולם 
הבא... ומי שהיה מחובר לרשת יהיה אומלל? זה נכון או לא נכון??? נכון!!! אתה מסכים או 

 !! לא מסכים??? מסכים!
 נכון... הכל נכון... אבל!!!! אבל עדיין... כעת להם כיף ולי לא.. 

אנחנו יודעים הכל!! אנחנו  לא חסר לנו ידע!!!נכון?? נכון זו התחושה שלך?? זאת אומרת: 
גם מאמינים בזה ואנחנו חיים על פי זה וגם משלמים על זה מחירים יקרים... אבל בכל 

 ... הוא עושה מה שבא לו... ואני לא... וזה קשה לי...זאת... תכל'ס חבר שלי נהנה ברשת
אז אותו דבר בדיוק לגבי נח ובניו!!! ה' אמר שיהיה מבול והם האמינו... וגם בנו תיבה... 

המציאות הנגלית  בשטח!!!!וגם נכנסו לתיבה... והם עשו כל מה שה' אמר... אבל תכל'ס... 
סוף סוף כעת אנחנו רואים שהם נהנים מול העיניים היא תמיד חזקה יותר מהכל!!!! ו

 מהחיים ואנחנו לא... אז זה יותר חזק מהכל וזה אוכל אותנו מבפנים!!!
העמידה בניסיון הזה הוא היה קרש  וזה היה ניסיון קשה מאוד בשבילם!!!! והיא היא!!!

  ואת הנקודה הזו אנחנו צריכים לקלוט!!!ההצלה שבזכותו הם נמלטו ממי המבול!!! 
לאחר מעשה... אחרי שכבר היה מבול... כשאתה כבר פותח את דלת התיבה ואתה רואה  

שאין ככככלום... כשאתה עומד מול הנתונים בשטח העגומים כ"כ.. כעת כולם מבינים 
שעשית את עסקת חייך... דא עקא!!!! שכל החכמה והתרגיל הוא לעמוד מול המציאות 

עדיין לא רואים אותה בכלל בכלל!!! ולחיות רגע לפני שהיא עומדת להתרחש... כשכעת 
 אותה ולפעול על פיה רגע לפני שהיא מתגלית בפועל!!! 

מי זה איש עסקים מוצלח?? זה אחד שיודע להשקיע בקרקעות הכי זולות זה א' ב' של נדל"ן... 
 אבל מאוחר!!!  -שכולם נזכרים רגע לפניוהכי חסרות סיכוי... כי הוא מזהה את הסיכוי שלהם 

שכולם קולטים זה כל הטקטיקה של עסקים... אם אותו איש עסקים היה קולט  הרגע שלפני
את זה רגע אחרי שהבועה התפוצצה וכולם קלטו את זה... אז הוא כבר לא היה איש עסקים... 
כל הקונץ וכל הקנייטש וכל הוורט זה לראות את המציאות כמות שהיא בשלב אחד לפני 

 יוק הסיפור שלנו... אנחנו יהודים מאמינים!!!!וזה בדשהיא התגלתה!!! 
והיות ואנחנו מאמינים אז התורה הק' והנביאים מכינים אותנו שאוטוטו תתגלה מציאות 
חדשה שהיה ה' למלך על כל הארץ... ואז יתברר שרק מי שדבק בה' יבא ויטול שכרו ומי 

ה רוצה לראות את זה אז מה אתה רוצה??? אתשלא עשה רצון ה' יהפכו פניו לירקון... 
 חבל!!! כשיגיע השלב שתראה את זה בעיניים.. זה כבר יהיה מאוחר...  בעיניים???

אתה כבר לא תוכל להשקיע במניה הזו... כי היא כבר המריאה... הפסדת את המטוס...  
הוא כבר לא איש נדל"ן... הוא הפסיד את  ברגע שאחרי...איש נדל"ן שנזכר להשקיע 

ה שכבר כולם מכירים בה ורוצים להשקיע בה... זה כבר לא השקעה הטיסה... השקע
 והגיעו ימים אשר תאמר אין לי בהם חפץ...משתלמת. זה כבר לא ריוחי... 

אתה רוצה שהקב"ה יפתח את השמים ויראה לכולם כמה החרדים הכי צודקים והכי 
אבל דווקא  ע!!!אל תדאג!!! זה יגי מועילים וכל מילה תורה שלך מצילה את כל העולם??

כשזה יגיע... אתה תכפור ידיך בצער ותאמר: אוי... החמצתי הזדמנות!! הגיעו ימים אשר 
אין לי בהם חפץ... זהו... כבר אי אפשר להשקיע יותר.. המניה הזו כבר קפצה ואי אפשר 
יותר לרכוש אותה בזול... כן... מה אפשר לעשות... שכשהמניה הזו היתה זולה אתה כל 

תבכיינת מתי היא תקפוץ... מתי היא תהיה שווה... ודווקא כשהיא תקפוץ ותמריא הזמן ה
לשחקים אתה פתאום תזכר מאוחר לתפוס את הראש ולהגיד למה לא נזכרתי יומיים 

והוא אמר לי שזה הפלונטר והניגוד אינטרסים  כן... פעם דברתי עם איש עסקיםקודם... 
יע באיזה מניה... הלב דופק!!! מצד אחד דווקא הקבוע שיש בנדל"ן... כשאתה מגיע להשק

מאוד חשוב לך לשמוע אינפורמציה מעודדת... לשמוע שזו השקעה כדאית... לשמוע 
אבל ששמתי את הכסף במקום הטוב ביותר... אתה רוצה לשמוע את זה... זה חשוב לך... 

י כבר מצד שני: אתה לא באמת רוצה לשמוע את זה!!! כי... אוי ואבוי... אם אנ
עכשיו אשמע את זה... זה אומר שאולי כבר אחרתי את הרכבת... כי ברגע שיותר 
מידי אנשים נותנים אימון בעיסקה הזו אז היא מתחילה לנסוק ואני יכול לגלות 

אתה מבין את הקופליקט?? מצד אחד חשוב שהגעתי מאוחר וזה כבר לא ריווחי. 
 כולם... רגע לפנייב לשמוע את זה אבל מצד שני אתה חי לי לשמוע שזה שווה!!! 

מצד אחד ועל כן נקווה לך ה' אלוקינו לראות מהרה   על אותו משקל כאן: 
בתפארת עוזך... ותן כבוד ה' ליראיך תהלה ליראיך... אנחנו מתפללים על זה... 
רוצים שיגלה ה' כבוד מלכותו עלינו... אבל מצד שני בשניה שזה יקרה!!! אז זהו!!! 

צים את ההזדמנות... הגיעו ימים אשר תאמר אין לי בהם חפץ... וזה אנחנו מחמי
די קשה להם -)שאני באופן אישי מכיר עובדי ה' אמיתיים שניגוד אינטרסים די מסובך 

להתגבר על האינטרס האישי שלהם שהמשיח יתעכב עוד קצת כדי לאפשר לי להרויח עוד קצת... זה 
ד גדול לוותר על ההון האישי הזה למען כבוד שמים... לא פשוט... צריך להיות בעל מדרגה מאו

 אז מה עושים??? מה... לחכות שהמשיח לא יבא??? ואכמ"ל...(
נו... אם ככה... אז אאאוף... למה הוא לא אסור לנו!!! אנחנו כן רוצים שהוא יגיע... 

נס זה לא!!!! אתה אומר אוף... ? ! ? ! תגיד תודה שה' נתן לך עוד צ'א  מגיע...??
 לקפוץ על המניה הזה רגע לפני שהבועה מתפוצצת בקול רעש גדול!!!

 0022אני רוצה שתבין: כתוב בחז"ל שכל בן תורה שלא יתבייש ביהדותו יהיו לו 
עבדים )שבת לב:( זאת אומרת: הבן תורה הזה שכעת כולם יורדים עליו בתקשורת... 

יד מקצצים לו הבן תורה הזה שהוא אשם בכל המחלות והוא השלעפער שתמ
בתקציבים.... המניה הזו עתידה ביום בהיר אחד לקפוץ לשחקים!!!! נו... אז קדימה... 

מה מחכים?? מחכים לך!!! -מה מחכים??? אתה שואל ל-שהמניה הזו תקפוץ כבר... ל
 נותנים לך צ'אנס שגם אתה תתן אימון במניה הזו ותקפוץ פנימה ותזכה... 

ל מעמד ברית בין הבתרים... שפתאום מגיע העיט בשבוע הבא אנחנו נקרא ע---
על הפגרים!!! והעיט הזה הוא דוד מלכא משיחא... המשיח כבר מתחיל להתקרב 
והוא רוצה להחזיר נשמות לפגרים מתים... הוא רוצה לגלות כבוד שמים... אבל 
מישהו מסלק אותו... מישהו לא נותן לו להתקרב... אתה יודע מי??? לא תאמין 

אברהם אבינו כביכול מנהל מאבק סמוי מול מלך  !! אברהם אבינו!!!!מי!!!
המשיח רוצה כבר לגאול את עם ישראל... המשיח כבר רוצה לפוצץ את המשיח... 

חכה  אבל אברהם אבינו עושה לו סטופ!!!!הבועה ולהגביה קרננו למעלה... 
י לא מוותר משיח... עדיין מוטי שלי ויענקי שלי נשארו מחוץ לקפסולה... ואנ

עליהם!!!! תחכה עוד יום יומיים... אני רוצה שגם הם יכנסו לתיבה של הצולי"ם 
החרדים האלו... שגם הם יתפסו את עצמם לידיים ויתחילו להשקיע במניה הזו 
של עבודת ה' שנמצאת כעת בשיא שפל המדרגה... שישקיעו במניה שניה לפני 

כן... מפחיד לחשוב על זה... מי שהיא ממריאה כמו חללית בקול רעש גדול!!! 
 מעכב כעת את הגאולה???

אברהם אבינו!!! לא פחות ולא יותר!! הוא זה שעושה את הווטו!! הוא זה שלא 
וכמו אבא דואג... הוא  אבינו!!!נותן למלך המשיח להגיע... כי אברהם אבינו הוא 

.. שיזכה... לא מוותר... הוא רוצה לאפשר לכולם לזכות... שכל מי ששייך שיזכה.
ולכן אנחנו נמצאים כבר שנתים שלוש בתוך תקופה של בירור שלא היה בכל 
עשרות שנים האחרונות... שאם תסתכל במבט מקיף על כל התהליכים שעברו 
עלינו... זה התחיל מכמה מערכות בחירות אחד אחרי השני... שהקב"ה פשוט קרא 

יה ושלישית!!! הקב"ה הצמיד לכל יהודי חילוני והזמין אותו לקריאה ראשונה שנ
כל יהודי באשר הוא והכריח אותו להצביע... להגדיר בדיוק לאן הוא שייך... האם 
הוא לגמרי נגד כבוד שמים... או לא בעד ולא בנגד... או בעד בערך... או לגמרי 
בעד... אחרי שהקב"ה סיים עם החילונים!!!! המכרז התקדם לשלב הבא... וכעת 

קופת הקורונה... ש... שזה שוב מערכת בחירות.. אבל הרבה אנחנו נמצאים בת
יותר עמוקה ופנימית!!!! זה כבר לא בחירות כלליות של פוליטיקה... זה בחירה 
חופשית של כל אחד ואחד... והקב"ה פשוט קורא לנו לסדר!!! אדוני היקר: תחליט 

צת היא איפה אתה?? כל בת סמינר שעד לפני חצי שנה ידעה בדיוק באיזה משב
שתולה פתאום שום דבר לא ברור... הכל עומד על השלחן... וקדימה... לבחור!!!! 
אין זמן!! העיט דוחק... הוא שוב ושוב יורד על הפגרים והוא כבר רוצה להופיע... 
ואברהם אבינו כל הזמן דוחה אותו וברגע האחרון נותן עוד צאנס... לעוד יהודי 

.. לתת צאנס לעוד בחור ישיבה שעומד שיזדרז להתנתק מהרשת הלא חסומה.
בימים אלו בפרשת דרכים ועדיין לא החליט היכן למקם את המעמד הרוחני 
שלו...  ואבינו אברהם עומד מהצד ולא יכול להתערב בבחירה שלנו!!! הדבר היחיד 
שאברהם אבינו כן יכול לעשות... זה רק להיאבק מול מלכא משיחא שכבר 

הקשה... ואילו אברהם אבינו דוחה אותו בעוד כמה  משתוקק לסיים את הבירור
שעות...  כדי לאפשר לעוד יהודי לבחור את הבחירה הנכונה רגע לפני שהעיט 

 יורד על הפגרים ובבת אחת פוקח את העיניים לכולנו... 
במילים אחרות: לאברהם אבינו אין רשות לגלות לנו במבחן!!! הרשות היחידה שיש לו 

מועד החזרת המבחנים... עוד חצי שעה... עוד חצי שבוע... אבל  זה לבקש לדחות את
השורות האלו הם לא דמגוגיה... זה בסה"כ יהדות!!! א' ב' של לגלות במבחן? זה לא!! 

וממילא נכון שאנחנו משתוקקים שה' יתן תקווה טובה לדורשיך ופתחון פה  יהדות!!!
ב זה רק קרש מקפצה בשבילנו... למייחלים לך... וזה יקרה!!! אבל כל יום שזה מתעכ

זה עוד יום שאפשר לחטוף השקעות שכעת הם זולות ונמצאות בשפל ואילו בעתיד 
הם ימריאו וכבר לא יהיה חפץ... זה יהיה מאוחר ואף אחד כבר לא תהיה הזדמנות 

 להשקיע בהם... 
 בחור יקר: מהר אהוב כי בא מועד.. כידוע: יש בזה שתי גרסאות... או מהר אהוב
בחול"ם שזה הולך על בורא עולם או מהר אהוב בשורו"ק שזה הולך עלינו... אז 
אנא... מהר אהובו של הקב"ה... תזדרז!!! נתפוס את עצמנו לידיים... נחבק חזק את 
התורה הקדושה ונשקיע במניה רגע לפני שהיא שאור חדש על ציון תאיר ונזכה 

 כולנו במהרה לאורו אמן. 
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